
PROTOKÓŁ nr LXXIII/2022 

Z LXXIII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 28 grudnia 2022 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXXIII sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostało o godz. 12:56 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o zabranie głosu Burmistrza,  

p. J. Perzyńskiego, który wręczył akt powołania na stanowisko Dyrektora Pracowni 

Dokumentacji Dziejów Miasta Sierpc Panu Michałowi Weberowi. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad. Żadne uwagi nie zostały zgłoszone wobec tego Przewodniczący poddał 

porządek pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 13 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

3. Przyjęcie protokołu z LXXI i LXXII sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokoły z LXXI i LXXII sesji 

RM znajdują się w Biurze Rady i jeśli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego 

uwagi, protokoły zostaną przyjęte. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Jako pierwszy zabrał głos Przewodniczący Klubu Radnych „Dla Przyszłości Sierpca”, 

p. A. Balcerowski, składając sprawozdanie z działalności Klubu w ostatnim czasie. 

O tematach podjętych na posiedzeniu Komisji Budżetu w dniu 27 grudnia br. 

informacje przedstawił Przewodniczący komisji, p. K. Kacperski.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, p. J. Szewczykowska, zreferowała 

przedmiot i tematykę podejmowaną podczas posiedzenia Komisji, której efektem 

prac jest projekt uchwały w pkt. 20 porządku obrad. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Sierpczanie”, p. B. Gil, w imieniu swoim i jego 

członków, poinformowała o telefonicznych obradach klubu nad proponowanymi 

projektami uchwał. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 26 listopada 

2022 r. do 23 grudnia 2022 r. -  załącznik nr 3 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radną, p. B. Gil – 9 interpelacji. Wszystkie 

interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone do 

protokołu - załącznik nr 4. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, odpowiedział na interpelację dotyczącą osób 

korzystających z podjazdu dla osób niepełnosprawnych w Urzędzie Miejskim, 

pustostanów znajdujących się w Sierpcu w liczbie 2, na ul. Farnej 24 i Chopina 16, 

cmentarza komunalnego, mieszkań komunalnych, przebiegu dystrybucji węgla.  

Na zakończenie Burmistrz poinformował, iż szczegółowych odpowiedzi na wszystkie 

interpelacje udzieli w formie pisemnej. 



Radny, p. K. Rudowski, zapytał, czy zgłoszenia osób chętnych zakupić węgiel są 

możliwe tylko do końca roku, czy również będą możliwe po nowym roku. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, odpowiedział, że osoby, które zgłoszą się po nowym roku 

będą mogły liczyć tylko na 1,5 tony węgla, ale dokładne informacje poda do 

publicznej wiadomości jeszcze do końca tygodnia. 

 8. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

O omówienie projektu tej uchwały Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił 

Naczelnik WAG, p. K. Szymańską, która wyjaśniła, że jest to przetarg ograniczony, 

ponieważ działka nie może być samodzielnie zagospodarowana, dlatego sprzedaż 

ogranicza się do działek sąsiadujących. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

569/LXXIII/2022 RM sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego – załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski, 

Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (3) 

Artur Dariusz Balcerowski, Barbara Gil, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

9. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że teraz nastąpi głosowanie 

nad blokiem uchwał dotyczących sprzedaży mieszkań z bonifikatą, co cieszy się 

dużym zainteresowaniem wśród mieszkańców. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu. 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

570/LXXIII/2022 sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 



lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu – załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

10. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu. 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

571/LXXIII/2022 sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu – załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

11. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 



lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu.  

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

572/LXXIII/2022 sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu – załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

12. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy, lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy, lokalu 

mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu.  

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

573/LXXIII/2022 sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu – załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 



13. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu. 

 Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

574/LXXIII/2022 sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu – załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

14. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu 

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

575/LXXIII/2022 sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu – załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 



BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

15. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu 

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

576/LXXIII/2022 sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu – załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

16. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu. 

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

577/LXXIII/2022 sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu – załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

17. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu 

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

578/LXXIII/2022 sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu – załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

18. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu. 

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

579/LXXIII/2022 sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 



lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu – załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

19. Uchwała RM ws. ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży oraz uczniów. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o scharakteryzowanie uchwały 

Naczelnika WOK, p. M. Zdrojewskiego, który wyjaśnił, że w przypadku pojazdów o 

pojemności silnika do 900 cm3 stawka za 1 km wynosi 0,52 zł, natomiast w przypadku 

pojazdów przekraczających pojemność 900 cm3 ok. 0,84 zł. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży oraz uczniów.  

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

580/LXXIII/2022 ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży oraz uczniów – 

załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

20. Uchwała RM ws. petycji Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece 

naprawy "Uchwały nr 115/20 Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 8.09.2020 

r. w sprawie programu ochrony powietrza dla stref w województwie mazowieckim, w 



których zostały przekroczone poziomy dopuszczalne i docelowe substancji w 

powietrzu". 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, p. J. Szewczykowska, przybliżyła 

przedmiot petycji złożonej przez Ogólnopolskie Stowarzyszenie „Kominki i Piece” 

wyjaśniając, iż oczekuje ono od Rady Miejskiej przyłączenia się i poparcia tej petycji. 

Przewodnicząca komisji poinformowała, iż uzasadnienia, jak również ekspertyzy i 

badania do niej dołączone nie przekonały członków komisji do poparcia 

przedmiotowej petycji, ponieważ Rada Miejska Sierpca nie jest właściwa do jej 

rozpatrzenia i dlatego powinna być przekazana do Sejmiku Województwa 

Mazowieckiego, jako organu właściwego. Radna, p. B. Gil, przytoczyła par. 2 obrad 

komisji, w której Rada Miejska Sierpca popiera apel Stowarzyszenia o obniżenie 

podatku VAT na drewno opałowe stwierdzając, iż wtedy nikt nie brał pod uwagę, że 

nie jest to dobre palić drewnem a nawet Rada poparła, żeby drewno było tańsze. 

Ad vocem Przewodnicząca komisji przyznała, że miało to miejsce, ale dlatego, 

ponieważ VAT został też obniżony na inne surowce a w tym przypadku Rada nie jest 

kompetentna, aby ocenić, czy urządzenia grzewcze wykorzystywane do spalania 

drewna mają odpowiednie certyfikaty i nie ma możliwości zweryfikowania tego. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. petycji Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece naprawy 

"Uchwały nr 115/20 Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 8.09.2020 r. w 

sprawie programu ochrony powietrza dla stref w województwie mazowieckim, w 

których zostały przekroczone poziomy dopuszczalne i docelowe substancji w 

powietrzu". 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

581/LXXIII/2022 petycji Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece naprawy 

"Uchwały nr 115/20 Sejmiku Województwa Mazowieckiego z dnia 8.09.2020 r. w 

sprawie programu ochrony powietrza dla stref w województwie mazowieckim, w 

których zostały przekroczone poziomy dopuszczalne i docelowe substancji w 

powietrzu" – załącznik nr 17 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 



21. Uchwała RM ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2022. 

W tym punkcie głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, informując, że kwotę 620 908,68 zł 

chciałby wpisać w wydatki niewygasające z terminem ich wykonania najpóźniej, 

zgodnie z ustawą, do końca czerwca 2023 r. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2022. 

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

582/LXXIII/2022 ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2022  – załącznik nr 18 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

22. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok 

Tytułem wstępu głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, informując, iż rok 2022 kończy się 

z rekordowym budżetem 100 mln zł i uważa, że to był dobry rok a te ostatnie zmiany 

są głównie kwestiami poprawek. Szczegółowych informacji na temat tych zmian 

udzieliła Skarbnik, p. K. Joniak, która poinformowała m.in. o wprowadzonym 

autopoprawką dodatku węglowym. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok.  

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

583/LXXIII/2022 ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok – załącznik nr 19 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 



Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

23. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 – 

2029. 

Skarbnik, p. K. Joniak, omawiając projekt tej uchwały wyjaśniła, iż wszystkie zmiany 

wprowadzone w uchwale budżetowej zostają urealniane w formie tabelarycznej w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 – 

2029. 

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

584/LXXIII/2022 ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 – 

2029 – załącznik nr 20 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

24. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 

2029. 

Przedstawiając projekt uchwały Skarbnik poinformowała, iż Radni otrzymali 

autopoprawkę do projektu budżetu, która wprowadza nowe zadania do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, które są realizowane w latach 2023 – 2029. Dlatego do roku 

2029, ponieważ do tego roku jest płatność ostatniej raty kredytu zaciągniętego przez 

Gminę Miasto Sierpc na realizację zadań majątkowych. Dodała, że w załączniku 

przedsięwzięć wymienione są wszystkie zadania realizowane w 2023 r. i 2024 r., jak 

np. budowa windy, cyfrowa gmina, czyli zakup serwera, sprzętu do serwerowni, 

budowa ul. Narutowicza, szlaku komunikacyjnego do Perły Mazowsza, Muzeum Wsi 

Mazowieckiej, co będzie opiewało na kwotę 6 600 000 zł, która po części 

sfinansowana jest ze środków Marszałka woj. mazowieckiego. Radna, p. B. Gil, 

zapytała o cenę serwera. Skarbnik wyjaśniła, że ta kwota, to nie jest tylko zakup 

serwera ale też inne zdania, które pomagają gminom do dostosowania się do 

programu cyfrowa gmina. Zakup samego serwera to jest kwota 20 000 zł, na 



urządzenie wielofunkcyjne również 20 000 zł. Łącznie na to zadanie zostało 

pozyskanych ponad 180 000 zł. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 2029 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

585/LXXIII/2022 ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 

2029 – załącznik nr 21 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

25. Uchwała Budżetowa Miasta Sierpca na rok 2023. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, we wstępie stwierdził, iż pod kątem przygotowania budżetu 

był to najtrudniejszych rok. Z kolei pod względem wydatków majątkowych jest to rok 

rekordowy, który może przekroczyć nawet kwotę 15 mln zł, natomiast dochody 

przewidywane są w kwocie ok. 80 mln zł a wydatki 87 mln zł. Szczegóły na temat 

tego projektu przedstawiła Skarbnik, p. K. Joniak, informując, że miasto ma na dzień 

dzisiejszy ponad 6 300 000 zł deficytu. Dodała, iż nie ma obecnie żadnego zadania 

jednorocznego, wszystkie są zadaniami wieloletnimi oraz po raz pierwszy nie udało 

się pokryć wydatków bieżących z dochodów bieżących i pokryć kwotę długu. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy w związku z budową windy zniknie podjazd dla 

wózków inwalidzkich. Zapytała też o rodzaj odszkodowań wymienionych w 

autopoprawce do projektu budżetu i poprosiła o podanie dokładnej kwoty na 

remont Jana Pawła II i Okulickiego. Odpowiedzi udzielił Burmistrz wyjaśniając, że jeśli 

chodzi o odszkodowania, to jest to pewna pula pieniędzy na wykup gruntów  pod 

drogi dla osób fizycznych. W dniu dzisiejszym otwarte zostały oferty dotyczące Jana 

Pawła II i Okulickiego, kwota ok. 3 600 000 zł, także środki na ten cel miasto ma 

zabezpieczone i umowa powinna być podpisana w ciągu najbliższego miesiąca. 

Wyjaśnił jeszcze, że lokalizacja windy będzie w miejscu obecnego podjazdu, zamiast 

podjazdu będzie winda. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała Budżetowa Miasta Sierpca na rok 2023 

Rada w glosowaniu: 11 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

586/LXXIII/2022 Uchwała Budżetowa Miasta Sierpca na rok 2023 – załącznik nr 22 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski 

26. Sprawy różne. 

Radny, p. K. Skrzyński, zabrał głos w sprawie miejsca usytuowania windy w Urzędzie 

Miejskim. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy sesje RM będą się odbywać tak, jak do tej pory,  

w ostatnią środę miesiąca. Przewodniczący RM odpowiedział, że tak jak do tej pory. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, złożył mieszkańcom Sierpca najserdeczniejsze 

życzenia z okazji nadchodzącego Nowego Roku 2023. 

 27. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej,  

p. Dariusz Malanowski, zamknął obrady LXXIII sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Przewodniczący 
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Dariusz Malanowski 
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